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PROTOKÓŁ Nr XXIX/ 08 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 22 grudnia  2008r. 

 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 
1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 

Obowiązki sekretarza sprawował Radny Grabowski Jan 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na 
Sesji oraz powiedział, iż protokół z Sesji Nadzwyczajnej z 18 listopada 2008 r. jest wyłożony 
do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części 
sesji. Następnie poinformował, iż radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz  
z zawiadomieniem. Zaznaczył, że w  porządku obrad został omyłkowo pominięty pkt :Ocena 
przetargów publicznych w gminie i spółkach gminnych w 2008r. Wniósł o jego 
wprowadzenie do porządku obrad do pkt. IV, dodał, że kolejne punkty zmienią swoją 
numerację. 
Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji zmian porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił zmieniony porządek obrad. 

Porządek obrad :  
I. Interpelacje Radnych. 
II. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2009 rok: 

1. odczytanie przez  Burmistrza projektu uchwały budżetowej zawartej w druku nr 1 wraz z 
uzasadnieniem 

2. odczytanie opinii stałych komisji, wniosków radnych wraz z uzasadnieniem 
3. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu 
4. odczytanie stanowiska burmistrza w sprawie opinii Komisji Gospodarczej oraz 
Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Opolu 

5. dyskusja nad wniesionymi poprawkami  i ich przegłosowanie 
6. głosowanie nad projektem uchwały  budżetowej. 

III. Podjęcie uchwał: 
1. w sprawie zbycia mienia gminnego 
( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

2. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

3. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
( projekt uchwały, Druk Nr 4),  
4. w sprawie zwolnień z podatku  od nieruchomości 
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( projekt uchwały, Druk Nr 5),  

5. w sprawie wydawania biuletynu informacyjnego 
(projekt uchwały, Druk Nr 6),  
6.w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ozimka- schodnia nowa w granicach 
administracyjnych, części wsi Schodnia stara oraz część wsi Antoniów po wschodniej 
i zachodniej stronie z ulicą Dylakowską 
( projekt uchwały, Druk Nr 8),  

7. w sprawie uchylenia uchwały 
( projekt uchwały, Druk Nr 9),  

8. w sprawie konieczności  dokonania zmian w przedłożonym do uchwalenia  
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego wsi Szczedrzyk i Pustków 
(część obrębu Szczedrzyk oraz część obrębu Schodnia) 
( projekt uchwały, Druk Nr 10),  

9.  zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia realizacji przez ośrodek Integracji i 
Pomocy społecznej w Ozimku projektu systemowego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet VII Promocja  Integracji 
Społecznej, Poddziałanie 7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez 
ośrodki pomocy społecznej” oraz wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań 
finansowych na realizację w/w projektu w latach 2008-2013 przez Gminę Ozimek 
( projekt uchwały, Druk Nr 11),  
10.  w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania  

              problemów alkoholowych na 2009r. 
( projekt uchwały, Druk Nr 12),  

11. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008r. 
( projekt uchwały, Druk Nr 13),  

12. w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 2008r. 
( projekt uchwały, Druk Nr 14), 

13. w sprawie załatwienia skargi z dnia 14 listopada 2008r. na działalność Burmistrza   
 Ozimka dotyczącą braku udzielenia informacji publicznej. 
( projekt uchwały, Druk Nr 15),  

IV. Ocena przetargów publicznych w gminie i spółkach gminnych w 2008r. 
V. Przyjęcie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2009r. 
VI. Przyjęcie Planu Pracy Rady Miejskiej na 2009r. 
VII. Sprawy różne i organizacyjne. 
 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że 24 listopada 
br. wpłynęła interpelacja Radnej Grażyny  Świercz. 
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Poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie interpelacji oraz udzielonej Radnej 
odpowiedzi. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach - zapytał, czy Radna ma jakieś pytania  
Głos w temacie zabrała Radna G. Świercz, twierdząc, że nie jest w pełni usatysfakcjonowana 
odpowiedzią Burmistrza. Dodała, że wierzy iż sprawa ta zostanie pozytywnie przez 
Burmistrza załatwiona.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach - zapytał, czy ktoś chciałby zabrać  głos? 
 
Nikt nie zgłosił pytań. 

 

 
Ad. II     PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU 

GMINY NA 2009 ROK: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, że Komisja Ochrony  
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony  Przeciw Pożarowej, oraz Komisja 
Oświaty i Polityki Społecznej  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały wnioskując, aby: 
- zwiększyć środki na potrzeby Szkoły Nr 1 związane z zatrudnieniem w stołówce 

szkolnej: 

- zwiększyć budowę punktów świetlnych w gminie Ozimek; 

- wstrzymać inwestycje drogowe w miejscowościach, gdzie  przewidywana jest budowa 

kanalizacji; 

- nie przeznaczać środków na budowę miejsc parkingowych od strony targowiska; 

- zwiększyć środki na ekwiwalent za utracony strażaków uczestniczących w akcjach; 

 

Komisja Rewizyjna  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wnioskując o : 
- dopisanie zadania w rozdziale 60016 w pozycji „wydatki majątkowe” o treści 

modernizacja  i remont ul. Ostała Dłuskiego przy żłobku i przedszkolu w kwocie 

30 000 zł i zabezpieczenie tych środków z  działu 01022 

Komisja  Gospodarcza. wypracowała stanowisko zawarte w Uchwale Nr II/G/31/08. Stanowi 
ono załącznik do protokołu. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Pana Marka Elis o odczytanie stanowiska 
komisji . 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie  
Uchwały nr 544/2008 z dnia 8 grudnia 2008r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu na temat opinii o przedłożonym projekcie budżetu gminy na 
2009r.;Uchwały nr 545/2008 z dnia 8 grudnia 2008r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu na temat opinii o możliwości finansowania deficytu budżetowego 
oraz uchwały nr 546/2008 z dnia 8 grudnia 2008r.Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
obrachunkowej w Opolu na temat opinii o prawidłowości prognozy kwoty długu. 
 
Przewodniczący  Rady Miejskiej J. Wiesbach poprosił  Pana Burmistrza  
o ustosunkowanie się  do opinii Komisji Gospodarczej oraz Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 
Głos w temacie zabrał Burmistrz Ozimka J. Labus czytając swoje stanowisko w sprawie 
opinii Komisji Gospodarczej oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej.(załącznik do protokołu) 
Skarbnik Gminy M. Błahuta uzupełniając informacje o opinii RIO w zakresie klasyfikacji 
przychodów a mianowicie poinformowała, że jest to zmiana , która obowiązywała już 



 4 

wcześniej ale były niejasności, ponieważ klasyfikacja dochodów i wydatków jest 
czterocyfrowa, natomiast przychodów i rozchodów jest  trzycyfrowa. Dodała, że  jeżeli 
chodzi o deficyt budżetowy to radni otrzymali przy autopoprawce prawidłowy projekt  
z zapisem deficytu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos 
w sprawie dyskusji  nad wniesionymi poprawkami?  
Poinformował Radę, że najpierw odbędzie się głosowanie propozycji Burmistrza,  

a w przypadku nie przegłosowania głosowane będą wnioski poszczególnych Komisji. 

 

Głos w dyskusji zabrał Radny A. Gryc przypominając, że był wspólny wniosek Komisji 
Ochrony Środowiska i Oświaty o wstrzymanie inwestycji drogowych w miejscowościach, 
gdzie przewidywana jest budowa kanalizacji Dodał, że wniosek, ten został ujęty przez 
Komisję Gospodarczą jednak nie ustosunkował się do niego Burmistrz. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus stwierdzając, że w tym budżecie jedyną 
inwestycja drogową która zaplanowana jest na terenie gdzie nie ma kanalizacji to ul. 
Częstochowska w Grodźcu. Dodał, że zgłoszono wniosek do Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska, zaproponował aby do chwili rozstrzygnięcia wniosku a więc do marca 
zostawić tak jak jest w tej chwili w budżecie. 
Głos w dyskusji zabrał Radny P. Hendel prosząc o przerwę w obradach na ok. 20 min.  
w celu spotkania się Komisji Gospodarczej z Komisja Rewizyjną na omówienie opinii, którą 
przedstawił Burmistrz. 
Radny A. Mielniczek stwierdzając, że najpierw powinna odbyć się dyskusja nad propozycją 
Burmistrza a później głosowanie. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny dodając, że Komisja Rewizyjna nie widzi 
potrzeby spotkania się z Komisją Gospodarczą a jeżeli chodzi o dyskusję to można 
podyskutować teraz. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach stwierdzając, że najpierw powinna odbyć się 
dyskusja, ewentualnie później uwzględni się wniosek radnego P. Hendla. Dodał,  
że z wnioskiem  o przerwanie obrad  powinien wystąpić Przewodniczący Komisji 
Gospodarczej. Zapytał czy Radny skonsultował wniosek z Przewodniczącym Komisji 
Gospodarczej. 
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis, proponując 
przedyskutowanie poprawek, następnie ogłaszając 10 min. przerwę na spotkanie się Komisji 
Gospodarczej z Burmistrzem.  
Radny A. Mielniczek dodając, że prosił o dyskusję przed głosowaniem ponieważ na komisji 
zabrał głos w sprawie budżetu m. in. naprawy dróg. Z budżetu wynika, że na drogi w mieście 
przeznaczono 1 mln 300 tyś. zł ,natomiast na drogi w wioskach 200 tyś. zł. Wyraził 
zdziwienie, dlaczego tak postąpiono. Dodał, że Antoniów ma zrobioną całą kanalizację, 
natomiast jeżeli chodzi  o drogi to ok. 2,5 km, może w całości 2,7 km. Zaprosił wszystkich do 
obejrzenia jak wygląda ul. Leśna albo Danysza po deszczu. Dodał, że w budżecie wpisuje się 
ul. 1-go Maja, która jest wybita ale utwardzona. Jego zdaniem jest  to nie w porządku  
w stosunku do wiosek, które zostają z tyłu, po niektórych ulicach nie się już wogóle chodzić. 
Dodał, że zastanawia się nad głosowaniem nad budżetem, ponieważ temat bardzo go 
zbulwersował, nigdy nie był kłótliwy ani dokuczliwy.  
Radny A. Gryc dodając, że w pełni popiera wypowiedź Radnego A. Mielniczka. 
Jednocześnie poinformował, że Urząd Gminy będzie starał się wykonać  ul. Danysza  
z środków zewnętrznych. 
Z-ca Burmistrza M. Korniak wyjaśniając, że ze względu na rozmiar ulicy Danysza Urząd 
będzie starał się  złożyć projekt do programu przebudowy dróg gminnych tzw. schetynówek.  
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Radny P. Hendel stwierdzając, że od kilkudziesięciu lat  jak długo istnieje targowisko nie 
przeznaczono  tam żadnego grosza, na drodze jest błoto i nie ma przejścia dla pieszych. 
Jedynie w zeszłym roku 50 000 zł z których przesunięto ogrodzenie.  
Radny A. Gryc dodając, że błoto jest na wsi a nie w Ozimku. 
Radny P. Hendel zwracając uwagę, że Zarząd Osiedla zwracał się  do Komisji Ochrony 
Środowiska o przyjrzenie się jak wygląda na targowisku. 
Radny M. Elis zgłosił wniosek aby zamknąć  dyskusję w tym temacie. 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania nie przyjęła ww. wniosku- 1 głos „za”,  
8 głosów „przeciw”, 8 głosów „wstrzymujących się” 
3 Radne/Radnych nie brały/brało udziału w głosowaniu.  
 

Po przerwie 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach poprosił Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczej o przedstawienie stanowiska dot. spornej sprawy a mianowicie budowy 
parkingów przy ul. Sportowej a środków, które mają być przeznaczone na drogę Ostapa 
Dłuskiego. 
Głos w temacie zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis przedstawiając 
stanowisko komisji , a mianowicie  pkt 4 zawarty w opinii Burmistrza ustosunkowującej się 
do wniosków, Komisja  przyjęła 4 głosami „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach zapytał, czy ktoś z radnych bądź 
zaproszonych gości chciałby zabrać głos. 
Głos w temacie zabrał Radny A. Mielniczek sugerując, że należałoby powrócić do tego, aby 
50 % środków przeznaczyć na wioskę i 50 % na miasto.  
Radny R. Dreling dodając, że zgadzał by się z tą propozycją gdyby sytuacja była inna, 
zrównoważona jeżeli chodzi o sprawy inwestycyjne. Przegłosowanie tej propozycji w tej 
chwili byłoby nie zasadne i nie słuszne. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos  
w sprawie projektu budżetu na 2009r. 
Głos w temacie zabrał Radny A. Gryc prosząc o uwzględnienie w projekcie budżetu 
parkingu za Domem Kultury.  
 
Głosowanie propozycji Burmistrza 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów propozycję Burmistrza –  
13 głosów „za”, przy  2  głosach „wstrzymujących się”  i 1 głosie„przeciw” 
Czterech/Cztery radnych/radne  nie brało/ brały udziału w głosowaniu.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXIX / 259 / 08 w sprawie uchwalenia budżetu na 2009r. –  18 głosów ,,za”, 1 głos 
„wstrzymujący się”. 
Jeden radny/radna nie brał/brała udziału w głosowaniu. 

 

 
Ad. III          PODJĘCIE    UCHWAŁ   W   SPRAWACH:  

Pkt III.1 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie  
zbycia mienia gminnego zawarty w druku nr 2. 
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Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały 

 

Zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, zapytania? 
 
Nikt nie miał uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła Uchwałę  
Nr XXIX/260/08 w sprawie zbycia mienia gminnego – 20 głosów „za” 

Pkt III.2 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie  
wydzierżawienia nieruchomości zawarty w druku nr 3. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach zapytał czy są jakieś uwagi, pytania bądź 
niejasności? 
 
Nikt nie miał  uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania  większością głosów przyjęła Uchwałę  
Nr XXIX/261/08 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości – 18 głosów „za” , 2 głosy 
„wstrzymujące się” 
 
Pkt III.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wydzierżawienia nieruchomości  zawarty w druku nr 4. 
 
Wszystkie  Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma pytania do 
przedstawionego projektu uchwały? 
 
Nikt nie miał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXIX / 262 / 08 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości – 19 głosów „za” przy  
1 głosie „przeciw” 

Pkt III.4 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie  zwolnień  
z podatku od nieruchomości zawarty w druku nr 5. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś 
uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIX/ 263/ 08 w sprawie  zwolnień z podatku od nieruchomości - 20 głosów ,,za”.  

Pkt III.5 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wydawania biuletynu informacyjnego zawarty w druku nr 6. 
 
Poinformował, że Komisja Ochrony Środowiska…oraz Komisja Oświaty i Polityki 
Społecznej pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwał wnioskując, aby § 3 pkt. 2 brzmiał: Przy 
ustalaniu odpłatności, o których mowa w ust. 1 Burmistrz bierze pod uwagę istniejące 

zapotrzebowanie na wiadomości oraz wpływy z opłat za reklamy oraz to, że wiadomości 

otrzymują bezpłatnie Biblioteki i Szkoły w Gminie. 

Natomiast Komisja Gospodarcza oraz Komisja Rewizyjna nie wydały opinii do projektu 
uchwały wnioskując, aby: 

1. w §5 dopisać pkt. 4 w brzmieniu „Rada Programowa będzie działała w oparciu  

o ustanowiony regulamin jej pracy”; 

2. w § 5 w pkt. 2 w miejsce „Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej” zastąpić zapisem 

„dwóch członków Rady Miejskiej” 

Dodał, że  Burmistrz swym pismem SO.K.0052-31/08 z dnia 19 grudnia 2008r. ustosunkował 

się następująco: 

Stanowisko w zakresie projektu uchwały w sprawie  wydawania biuletynu informacyjnego: 

1. nie wydaje mi się celowe by modyfikować zapis §3 pkt.2 uchwały gdyż, 

zaproponowany zapis wyczerpuje intencje projektodawców jego zmiany. 

2. nie stawiam przeszkód by, w § 5 znalazł się ust. 4 o treści „Rada programowa działa 

zgodnie z uchwalonym przez siebie regulaminem pracy”. 

3. nie wyrażam zgody na zmianę §5 ust.2 pkt.2 by, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

zastąpić dwoma członkami Rady Miejskiej bądź by dopisać dwóch radnych wybranych 

przez Radę Miejską 

Intencja moją, w proponowanej Radzie programowej było to, aby Rada Programowa była 

ciałem mobilnym a zapewnić to może mniej liczebny skład od obecnie istniejącego. Każdy  
z członków Rady Programowej reprezentuje określone dziedziny życia społeczno – 

gospodarczego Gminy. Zaproponowany do składu Wiceprzewodniczący reprezentowałby 

Radę Miejską w szerokim tego słowa znaczeniu. Uważam, że wskazana osoba z Rady 

Miejskiej w wystarczający sposób zapewni relacjonowanie na łamach biuletynu pracy Rady 

Miejskiej. Zwracam uwagę, że w przypadku umieszczenia zapisu, że Radę Miejską w Radzie 

Programowej reprezentuje dwóch radnych albo dodatkowo jeszcze dwóch radnych zaszłaby 

konieczność ich wyboru z początkiem każdej kadencji Rady. 

4. Zgłaszam autopoprawkę do § 5 ust. 2 i proponuję dopisać pkt. 6 o treści „Dyrektor 

    Ośrodka Integracji i Pomocy Społecznej. Uważam, że ta ważka dziedzina  

    w działalności gminy, winna znaleźć odbicie również na łamach biuletynu a zapewnić  

    to powinien Dyrektor ww. ośrodka. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś z radnych lub zaproszonych 
gości ma jakieś pytania? 
Głos w temacie zabrała Radna A. Koczur mówiąc, że na Komisji była mowa iż w pkt. 6 
dopisane będzie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Zapytała, czy 
dobrze zrozumiała że przedstawiciel PGKiMu  nie będzie w Radzie Programowej? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus, zaznaczając, że na temat kanalizacji na 
bieżąco informował będzie  Kierownik Rozwoju Gospodarczego Gminy. 



 8 

 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                 
Nr XXIX / 264 / 08 w sprawie wydawania biuletynu informacyjnego wraz  
z autopoprawką przedstawioną przez Burmistrza- 13 głosów „za”, przy 4 głosach 
„wstrzymujących się” oraz 3 głosach „przeciw” 

Pkt III.6 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Ozimka- Schodnia Nowa w granicach administracyjnych, części wsi Schodnia Stara oraz 
część wsi Antoniów po wschodniej i zachodniej stronie z ulicą Dylakowską zawarty w druku 
nr 8. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś pytania? 
 
Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIX / 265 / 08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ozimka - Schodnia Nowa w granicach 
administracyjnych, części wsi Schodnia Stara oraz część wsi Antoniów po wschodniej  
i zachodniej stronie z ulicą Dylakowską –  20 głosów ,,za”.  

Pkt III.7 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały zawarty w druku nr 9. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze 
jakieś pytania? 
 
Nikt nie zgłosił więcej pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIX / 266 / 08 w sprawie uchylenia uchwały –  20 głosów ,,za”.  

Pkt III.8 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
konieczności dokonania zmian w przedłożonym do uchwalenia miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego wsi Szczedrzyk i Pustków (część obrębu Szczedrzyk oraz 
część obrębu Schodnia) zawarty w druku nr 10. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach następnie zadał pytanie, czy są 
jakieś wątpliwości, niejasności bądź uwagi? 
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Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę Nr XXIX 
/ 267 / 08 w sprawie konieczności dokonania zmian w przedłożonym do uchwalenia 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego wsi Szczedrzyk  
i Pustków (część obrębu Szczedrzyk oraz część obrębu Schodnia) –  20 głosów ,,za”. 
 
Pkt III.9 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały  
zmieniający uchwałę w sprawie zatwierdzenia realizacji przez Ośrodek Integracji i Pomocy 
Społecznej w Ozimku projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007-2013 Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój 
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” oraz wyrażenia 
zgody na zaciągnięcie zobowiązań na realizację w/w projektu w latach 2008-2013 przez 
Gminę Ozimek zawarty w druku nr 11. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś pytania? 
 
Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIX / 268 / 08 w sprawie zatwierdzenia realizacji przez Ośrodek Integracji  
i Pomocy Społecznej w Ozimku projektu systemowego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej, 
Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 
pomocy społecznej” oraz wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań na realizację w/w 
projektu w latach 2008-2013 przez Gminę Ozimek   -  20 głosów ,,za”.  

Pkt III.10 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2009r.  
zawarty w druku nr 12. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś niejasności, pytania? 
 
Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIX / 269 / 08 w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki  
i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2009r.  –  20 głosów ,,za”.  
 

Pkt III.11 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu  gminy na 2008r. zawarty w druku nr 13. 
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Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś pytania? 
 
Głos w temacie zabrała Skarbnik Gminy M. Błahuta, informując, że radni otrzymali druk  
nr 13 a. Wyjaśniła, że przed tygodniem otrzymano decyzje, które zmniejszają budżet gminy  
w zakresie zadań zleconych, w związku z tym, była konieczność podjęcia zarządzenia 
Burmistrza obniżająca plan dotacji na zadania zlecone. Jest to jednoznaczne z tym, iż kwoty 
wyjściowe projektu uchwały uległy zmianie, jednak załączniki pozostają bez zmian. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś  dodatkowe 
pytania? 
 
Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIX / 270 / 08 w sprawie zmiany budżetu  gminy na 2008r. –  20 głosów ,,za”.  

Pkt III.12 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie wykazu wydatków które nie wygasają z końcem 2008r.zawarty w druku nr14. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, zapytania? 
 
Nikt więcej nie zabrał głosu.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XXIX / 271 / 08 w sprawie wykazu wydatków które nie wygasają z końcem 2008r. – 
20 głosów ,,za”.  

Pkt III.13 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie załatwienia skargi z dnia 14 listopada 2008r. na działalność Burmistrza Ozimka 
dotyczącą braku udzielenia informacji publicznej zawarty w druku nr 15. 
 
Poinformował, że Komisja Ochrony Środowiska…, Oświaty i Polityki Społecznej oraz 
Gospodarcza  nie opiniowały projektu uchwały pozostawiając, go do rozpatrzenia na Sesji 
Rady Miejskiej po zapoznaniu się z opinią Komisji Rewizyjnej. 

Natomiast Komisja Rewizyjna zaopiniowała skargę z dnia 14 listopada 2008r. na działalność 
Burmistrza Ozimka dotyczącą braku udzielenia informacji publicznej. Opinia stanowi 

załącznik nr 1 do uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Pana J. Wiernego o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś uwagi pytania ? 
Głos w temacie zabrał: Radca Prawny Urzędu P. Konop, stwierdzając, że nie ma już 
KOSMów tylko zarządy osiedli  i należy te słowa zastąpić w opinii. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach- poinformował, że najpierw Rada głosować 
będzie czy uznaje skargę za zasadną, czy też za bezzasadną, a następnie nad uzasadnieniem 
podjętym w drodze głosowania. 
 
Głosowanie: 

Kto z Radnych uznaje skargę  jako zasadną z przyczyn omówionych w opinii Komisji 
Rewizyjnej? 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów skargę  
za zasadną -   14 głosów ,,za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw”. 
Dwóch/dwie radnych/radne  nie brało/brały udziału w głosowaniu. 

 

Głosowanie: 

Kto z Radnych jest za przyjęciem opinii Komisji Rewizyjnej jako uzasadnienia do podjętej 
decyzji. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów opinię 
Komisji Rewizyjnej jako uzasadnienie do podjętej decyzji – 14 głosów „za”, przy  
4 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw”  
Jeden radny/radna nie brał/nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę  
Nr XXIX/272/08 w sprawie załatwienia skargi z dnia 14 listopada 2008r na działalność 
Burmistrza wraz z przyjętym uzasadnieniem – 14 głosów „za” przy 4 głosach 
„wstrzymujących się” 
Dwóch/dwie radnych/radne nie brało/nie brały udziału w głosowaniu. 

 

Po przerwie 
 

 

         Ad. IV          OCENA PRZETARGÓW PUBLICZNYCH W GMINIE  
                                         I SPÓŁKACH GMINNYCH W 2008R. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach poprosił Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczej o odczytanie stanowiska. 
 
Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi, zapytania? 
 
Nikt nie zgłosił pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie 
stanowiska Komisji  jako stanowiska Rady. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie stanowisko 
Komisji Gospodarczej jako stanowisko Rady- 20 głosów „za” 
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           Ad. V           PRZYJĘCIE PLANU PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2009R. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie Radzie planu pracy komisji. 
 
Głos w temacie zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny, przedstawiając 
Radnym plan pracy komisji. Dodał, że przedstawione kontrole dostosowane są do planu pracy 
Rady Miejskiej. 
 
Nikt nie zgłosił pytań. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 r. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2009 r. – 20 głosów „za” 
 
 
         Ad. VI           PRZYJĘCIE PLANU PRACY RADY MIEJSKIEJ NA 2009R. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – poinformował, że na komisjach radni 
otrzymali projekt planu pracy Rady Miejskiej. 
Zapytał, czy są jakieś uwagi , zapytania?  
Zapoznał radnych z zmianami jakie dokonano na komisjach, a mianowicie przeniesiono temat  
„Ocena pracy stowarzyszeń dofinansowanych przez gminę….” z stycznia na luty. Dodał,  
że w miesiącu styczniu omawiany będzie temat „Analiza strategii rozwoju miasta i gminy 
oraz programu rewitalizacji” 
Głos w temacie zabrał: Radny A. Gryc sugerując aby do planu Rady Miejskiej w miesiącu 
lutym w miejsce stowarzyszeń wprowadzić temat „Ocena prac związanych z kanalizacją”. 
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach odpowiadając, że temat 
ten może być ujęty w planie pracy komisji. 
Radny R. Dreling pytając czy wnioski jakie Komisja Oświaty i Polityki Społecznej 
skierowała do komisji, która przyznaje środki, rozpatruje wnioski  stowarzyszeń będą do tego 
czasu uwzględnione i komisja będzie w stanie rzetelnie ten temat  przygotować. 
Radna B. Starzycka, stwierdzając, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej jest za 
zdjęciem tematu odnośnie stowarzyszeń, ponieważ temat ten był niedawno przerabiany i nie 
ma sensu powtarzać się. 
Sekretarz Gminy B. Durkalec dodając, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na swym 
posiedzeniu zgłosiła wnioski i zostaną one uwzględnione  dopiero przy tegorocznym 
konkursie ofert. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach stwierdzając, że jego intencją wprowadzając 
ten temat do planu pracy Rady było, by szczególnie Komisja Rewizyjna przyjrzała się jak 
rzeczywiście środki te były wydawane. Zaproponował, aby temat ten zostawić, ewentualnie  
wykreślić z realizacji tego tematu Komisję Oświaty i Polityki Społecznej. 
 
Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi, zapytania? 
 
Nikt nie zgłosił pytań. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie 
planu pracy Rady Miejskiej na 2009r. wraz z dokonanymi zmianami. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie plan pracy Rady 
Miejskiej na 2009r.- 20 głosów „za” 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zadał pytanie czy są jakieś pytania, bądź uwagi do 
protokołu z Sesji  Nadzwyczajnej z dnia 18 listopada  br.  
 
Nikt nie zgłosił pytań. 

 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów  protokół  
z Sesji z dnia 18 listopada br.- 19 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

 
Ad. VII         SPRAWY   RÓŻNE  I  ORGANIZACYJNE  : 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach zapoznał radnych z: 

 pismem  Zarządu Osiedla Nr 3 w Ozimku 
 pismem Zastępcy Burmistrza Marka Korniak dotyczące prośby o wyrażenie zgody na 
dzierżawę terenu przez Pana Marka Marcinków. 

 
Wniosek: 
Czy Radni są za tym, aby odpowiedź Burmistrza przyjąć jako stanowisko Rady w tym 
temacie. 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów odpowiedź Burmistrza jako 
stanowisko Rady – 19 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach zapytał, czy ktoś z Radnych bądź 
zaproszonych gości chciałby zabrać głos? 
Głos zabrał: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling czytając podziękowanie 
złożone na ręce Burmistrza dla Rady i mieszkańców Ozimka za okazane współczucie i pomoc 
finansową dla Gminy Strzelce Opolskie poszkodowanej  przez  wichurę w dniu 15 sierpnia br. 
Radny J. Wierny, stwierdzając że dzisiejsza sesja była bardzo ważna i ubolewa nad tym,  
że wśród zaproszonych gości jest mało sołtysów i przewodniczących poszczególnych osiedli. 
Zwrócił uwagę na to, że w statucie gminy jest zapis, że za udział w Sesji poszczególni sołtysi  
i przewodniczący osiedli otrzymują dietę. Ponadto Rada Miejska podjęła uchwałę w 2007r. 
gdzie za udział w Sesji sołtysi i przewodniczący osiedli otrzymują diety w  wysokości 30 % 
najniższego wynagrodzenia (aktualnie od 1 stycznia 2009r. najniższe wynagrodzenie wynosić 
będzie 1276 zł *30% tj . prawie  400 zł ) Zaproponował, aby Przewodniczący Rady Miejskiej 
w nawiązaniu do opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej  protokołów z zebrań, przyjrzał się 
pracy poszczególnych sołectw i osiedli. Tymbardziej, że w statutach poszczególnych 
jednostek pomocniczych jest zapis, że co dwa lata Urząd Gminy i Miasta kontroluje 
działalność poszczególnych sołectw i osiedli. Dodał, że jeżeli  radni za nie uczestniczenie  
w Sesji mają potrącane wynagrodzenie, tak też powinno być w przypadku sołtysów  
i przewodniczących osiedli. 
Burmistrz Ozimka J. Labus nawiązując do budżetu na 2009r. i prowadzonej dyskusji przed 
głosowaniem nad podjęciem uchwały budżetowej. Mianowicie, poinformował że jedyną 
skanalizowaną wioską jest Antoniów. Przypomniał, że w latach: 
- 2004 - 2005 wykonywano  kanalizację, 
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- 2004 – zrobiono ul. Jaśminową  
- 2005 – zrobiono ul. Rzeczną 
- 2006 – zrobiono ul. Kasztanową 
- 2007 – zrobiono ul. Lipową 
- 2008 – zrobiono ul. Akacjową  
- wraz z Powiatem i Hutą Szkła w Jedlicach zrobiono ul. Jedlicką.  
- ul. Powstańców Śl. w Antoniowie  praktycznie w ponad 90 % została wykonana przy 
udziale Województwa .  

Dodał, że do zrobienia pozostała jeszcze ul. Leśna, Brzozowa, Sosnowa. W tym roku 
przewidziana jest ul. Klonowa. Poinformował również, że zostało wykonane na osiedlu 
odwodnienie, świetlica i boisko. Dodał, że cały czas się coś robi tylko za szybko o wszystkim 
zapomina. 
Radna G. Świercz, informując, że 2 lata była członkiem gazety samorządowej - Wiadomości 
Ozimskie, członkiem Rady Programowej i od dziś już nie jest. Podziękowała Pani Sekretarz, 
Panu M. Sklorz, innym członkom Rady oraz redaktorowi naczelnemu Panu W. Żurawickiemu 
za miłą pracę. 
Radna J. Grembecka, dziękując organizatorom za zorganizowanie imprezy integracyjnej 
radnych. 
Radny A. Gryc, pytając  o sprzedaż świątecznych Wiadomości Ozimskich. Mianowicie nikt 
nie został poinformowany, że numer grudniowy kosztować będzie 2,50. Jego zdaniem  
w listopadowym wydaniu powinna być wzmianka o zmianie kwoty.  
 

Radny P. Hendel opuścił Salę Narad. 

 

Radny J. Wierny dodając, że należy sprawdzać gazetę, ponieważ w egzemplarzu, który kupił 
strony były podwójne, jak również niektóre informacje powtarzały się. 
Odpowiedzi udzielił Redaktor Naczelny WO W. Żurawicki, informując, że nie ma 
możliwości sprawdzenia każdego egzemplarza. Dodał, że co roku numer  świąteczny jest 
droższy, dodatkowo wszyscy księża zostali uprzedzeniu i mieli poinformować wiernych, 
 że cena będzie zmieniona. 
Radna E. Czaplik pytając od czego zależy, że w niektórych wioskach wisi oświetlenie 
świąteczne. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak mówiąc, że sukcesywnie  wszystkie 
wioski będą wyposażone w oświetlenia świąteczne i każda będzie odpowiedzialna za swoje. 
Dodał, że były również prośby innych sołectw, niestety elementy te są bardzo drogie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach, dodając, że pierwsze oświetlenia  
w Szczedrzyku zakupione były we własnym zakresie. 
Burmistrz Ozimka J. Labus dodając, że o oświetleniach świątecznych należy myśleć już na 
początku roku. 
Werner Klimek mieszkaniec wsi Krasiejów zwracając uwagę, że należy zamienić kolejność 
zdjęć I i II kadencji  Rady Miejskiej aby zachować chronologię. Złożył wszystkim życzenia  
z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia. Omówił znajdujący się na stronie 26 
Wiadomości Ozimskich artykuł „Krasiejów w Rymarovie” Dodał, że nie zabierałby głosu , 
gdyby nie pewna rzecz, która go  zabolała. Mianowicie, artykuł został przesłany pocztą 
elektroniczną do Pana redaktora i niestety wersja w Wiadomościach odbiega  od tej, która 
została przesłana. Nie dopisano przedostatniego zdania cyt. Zdaniem uczestników wycieczki 
tak wygląda prawdziwe partnerstwo dwóch zaprzyjaźnionych miast w ramach którego 

spotykają się przeciętni mieszkańcy naszych gmin. W taki sposób nawiązuje się znajomości, 

przyjaźnie między ludźmi sąsiednich państw. Jego zdaniem, zdanie to nie powinno nikogo 
obrazić, jest jak najbardziej rzeczowe. Dodał, że już 6 lat nie ma nic wspólnego z Radą 
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Miejską jeżeli chodzi o radnego i nadal utrzymuje kontakty partnerskie z honorowymi 
obywatelami Ozimka jak również jest przez nich odwiedzany, co wynika z artykułu. Dodał, 
że był w Rymarovie z pewną grupą mieszkańców i ludzi z Ozimka z własnych środków. 
Dofinansowanie było w wysokości 500 zł. Poinformował, że w środę ubiegłego tygodnia  
poproszony został do Burmistrza Krzysztof Koźlik, Prezes Stowarzyszenia Miłośników 
Krasiejowa zarówno Przewodniczący Rady Sołeckiej, który miał wyjaśnić ten zapis. Dodał, 
że Pan Koźlik nie mógł tego zrobić, ponieważ nie był wtedy w Rymarovie. Jednocześnie 
dodał, że nie chce mu się wierzyć, aby Burmistrz który cieszy się dużym poparciem,  jest 
szanowany i poważany przez innych ludzi nagle bałby się tego zdania. Byłoby to możliwe  
w czasach cenzury, kiedy były systemy totalitarne. Zasugerował, że są to  niby drobne rzeczy 
ale nie powinny mieć miejsca i jego osobiście uraziły. Poinformował, że nikt przez 6 lat nie 
zaproponował mu żadnego wyjazdu do Rymarzowa.  Poprosił o wyjaśnienie, dlaczego to 
zdanie nie znalazło się w treści artykułu. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus stwierdzając, że prawdą jest że poprosił  
w środę Pana K. Koźlika, ponieważ przypadkiem poprosił o Wiadomości Ozimskie. Dodał, że 
jest jedna rzecz, która się nie zgadza ponieważ w  czasie jak Miłośnicy Krasiejowa i Pan 
Werner Klimek zorganizowali wyjazd do Rymarova, Starosta Rymarova przebywał  
w Restauracji u pani Lidii Schroll na polowaniu zorganizowanym przez Koło Łowieckie 
Orzeł, którego przewodniczącym jest Pan Kazimierz Tarsa.  Burmistrz poinformował,  
że podczas rozmowy z Panem K. Koźlikiem obecny był również redaktor WO. K. Koźlik 
zapytany  czy  jako Przewodniczący Rady Sołeckiej wiedział o pobycie starosty Rymarova  
w Krasiejowie odpowiedział, że wogóle nie wiedział iż Starosta na zaproszenie Sołtysa 
przebywa w Krasiejowie.  Dodał, że podczas rozmowy nie było mowy o żadnej cenzurze , 
jedynie poprosił aby w artykule, który pisała Karina Spyra dopisać, że w tych samych dniach 
tj. od 28 do 30 listopada w Krasiejowie przebywał Starosta Rymarova. Jednocześnie dodał, że  
zabolało go zdanie Pana Klimka w artykule  a mianowicie, że ze względu na obowiązki 
służbowe Starosta nie mógł uczestniczyć w spotkaniu. Prawdą jest, że nie mógł uczestniczyć , 
ponieważ przebywał w Krasiejowie. Jednocześnie poinformował, że zaproszenie do 
Rymarova podpisał Burmistrz i sołtys wsi Krasiejów ale jako Przewodniczący Koła 
Łowieckiego Orzeł. 
Głos w temacie zabrał Werner Klimek mieszkaniec wsi Krasiejów dodając że odnośnie 
dofinansowania do wyjazdu zwrócił się pismem w lipcu. Ponadto w miesiącu listopadzie  
w WO była informacja o wyjeździe do Rymarova. Dodał, że przed wyjazdem rozmawiał  
z Panią Sekretarz Gminy. Poinformował, że dzwonił do Starosty J. Kali, od którego 
dowiedział się, że Starosta będzie w tym czasie w Krasiejowie, ale w sobotę wieczorem 
będzie wyjeżdżał spowrotem, także będzie możliwość spotkania się w niedzielę. Dodał,  
że będąc w Rymarovie na spotkanie przybył Zastępca Starosty, który poinformował   
że Starosty nie będzie. Jednocześnie nieobecność  Starosty potwierdził Pan Kolar informując  
o wyjeździe do Pragi.  
W. Klimek zwrócił się z pytaniem w czym zawinił i dlaczego  omawiane zdanie nie znalazło 
się w treści artykułu oraz kto i dlaczego je usunął. 
Redaktor Wiadomości Ozimskich W. Żurawicki wyjaśniając, że pomimo całego kontekstu 
chciałby zachować sobie prawo ingerencji w materiały, które przychodzą do WO. Dodał,  
że zawiniła  siła spokoju, wewnętrzny ekumenizm. Jednocześnie widząc kontrowersje jakie 
budziły te dwa  zdania pozwolił sobie na ich usunięcie. 
Werner Klimek mieszkaniec wsi Krasiejów dziękując za wyjaśnienie. Dodał, że Pan 
redaktor widocznie chciał  podzielić, wyliczyć i zniszczyć jego zdaniem dobre stosunki 
pomiędzy Burmistrzem a jego osobą.  
Edward Głodowicz sołtys wsi Schodnia dziękując za życzenia świąteczne w imieniu 
społeczności wiejskiej. Jednocześnie zaznaczył, że Rada zlekceważyła zaproszenie na wigilię 
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dla osób starszych i samotnych. Dodał, że Przewodniczący Rady mógł wyznaczyć osobę 
reprezentującą  Radę Miejską. 
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach, przepraszając za 
nieobecność Wiceprzewodniczącego R. Drelinga na spotkaniu. Dodał, że na pewno nie było 
żadnego zlekceważenia. 
Głos w temacie zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling przepraszając za 
nieobecność z powodu posiedzenia Rady Parafialnej. 
Radna G. Świercz dodając, że gdyby wiedziała o spotkaniu pewnie by uczestniczyła.  
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach poinformował iż oprócz Sesji grudniowej 
odbyło się 12 Sesji. Przedstawił procentowy udział radnych w Sesjach. Podziękował za 
współpracę oraz  złożył Radzie i wszystkim obecnym życzenia z okazji Świąt Bożego 
Narodzenia. 
Burmistrz Ozimka J. Labus oraz Radny Powiatowy N. Halupczok złożyli wszystkim 
obecnym życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia , 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś pytania? 
 
Nikt więcej nie zabrał głosu.  

 

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XXIX Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 14 00 do godziny  17 50 

 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:  
 


